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Hierbij de input voor ERE oor het crisisoverleg met de Stas (16u30). Ik begrijp dat jullie doorsturen?

- Er staat een nieuwe versie van de richtlijn dak- en thuisloze mensen online. Er is nog discussie over de Q&A's. Vanuit

de sector is behoefte aan meer specifieke informatie voor de doelgroep, maar hiervoor lijkt op de website

www.rijksoverheid.nl geen ruimte. We gaan hierover nog in gesprek en kijken ook hoe we de site van o.a. Valente

hiervoor kunnen benutten.

- De sector is meer in algemene zin van mening dat de mo/bw/vo tot nu toe onvoldoende wordt meegenomen in

richtlijnen, prioriteringsdocumenten en communicatie uitingen vanuit VWS. Valente en Como vinden dat er onvoldoende

rekening wordt gehouden met de specifieke kenmerken van de sector, zorghandelingen die plaatsvinden (o.a.
verpleegafdelingen beschermd wonen) en de kwetsbaarheid van de doelgroep. Belangrijk is nu dat Valente input kan

leveren voor het prioriteringsdocument dat voor Pasen gepubliceerd wordt (was aanvankelijk niet meegenomen).
Daarnaast heeft Valente gereageerd op het verzoek van GMT om aan te geven hoeveel mondkapjes zij wensen te

ontvangen. Dit zijn er 120.000. Nu wordt nagegaan of/ wanneer de mondkapjes geleverd kunnen worden.

- De gemeente Den Haag heeft richting de staatssecretaris aangegeven dat zij in contact willen komen met VWS voor de

opvang van ‘moeilijke doelgroepen’. Inmiddels heeft overleg plaatsgevonden tussen de beleidsmedewerker MO van Den

Haag en DMO. Den Haag heeft de afgelopen periode in verband met corona veel mensen opgevangen in hotels. Nu blijkt
een deel van deze mensen niet voldoende zelfredzaam te zijn en extra begeleiding nodig te hebben. Den Haag is nu op

zoek naar een grotere opvanglocatie waar deze mensen ook begeleiding kunnen krijgen. D
i

dewerker van Den

Haag gaat na waar VWS precies mee kan helpen. [NB Indien we dit horen voor half vijf,=op de app].

- Het actiepunt m.b.t. Zaanstad hebben we gisteren in het crisisoverleg met VNG en Valente besproken. Uitkomst:

Valente en VNG herkenden het signaal over Zaanstad niet (drie dagen binnen, drie dagen buiten). Zij hebben oak niet

het beeld dat dit in andere gemeenten speelt. We gaan het voor de zekerheid nogmaals na.


